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OR.RG. 0002.26.2014-2018 

 

PROTOKÓŁ  NR XXVII/2016 

z sesji Rady Gminy Zaniemyśl odbytej w dniu 28 listopada 2016r. 

w godz. od 16:00 do 18:25 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji w Zaniemyślu 

 

Na ogólną liczbę 15 Radnych w sesji udział wzięło 14 Radnych (nieobecny Radny Przemysław 

Kaźmierczak).  

 

W sesji udział wzięli: Wójt Pan Krzysztof Urbas, zastępca Wójta Pan Bogdan Schwanke, Sekretarz 

Gminy Pani Bożena Jaszkiewicz, Skarbnik Gminy Pani Agnieszka Scheffler, Radca Prawny Pan 

Przemysław Barczyński, pracownicy Urzędu Gminy, pracownicy jednostek organizacyjnych, sołtysi, 

mieszkańcy gminy.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, sołtysów nr 2. 

 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Pani Alina Frąckowiak, 

Przewodnicząca powitała przybyłych na sesję radnych i gości. 

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

3. Stwierdzenie quorum Radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji tj. z dnia 24 października 2016r. 

5. Informacje Wójta Gminy. 

6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy.  

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na obszarze gminy 

Zaniemyśl na 2017 rok, 

b) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych,  

c) zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2016, 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl, 

e) zmiany uchwały nr XII/78/2015 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 26 października 2015 roku 

w sprawie ustalenia wysokości diet Radnych Rady Gminy Zaniemyśl oraz należności                    

z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych, 

f) uchwalenia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Zaniemyśl z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2017 rok”, 

g) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Zaniemyśl,  

h) rozpatrzenia skargi na działania Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaniemyślu, 

i) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności przez osoby bezdomne za pobyt                     

w schronisku dla osób bezdomnych, 

j) wykazu składników majątkowych stanowiących wkład niepieniężny do spółki – Zakład 

Gospodarki Komunalnej sp. z o.o. z siedzibą w Zaniemyślu.  

 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie sesji 
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Ad. 3.  Stwierdzenie quorum Radnych 

na podstawie listy obecności i Radnych obecnych na sali, stwierdzam, że w obradach uczestniczy                           

14 Radnych co stanowi liczbę wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad.4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji tj. z dnia 24 października 2016r.  

uwag do protokołu nie zgłoszono, protokół został przyjęty  

13 głosami „za”  

1 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

 

Ad.5.  Informacje Wójta Gminy 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, rozpocznę od informacji dotyczącej  

samorządu, a samorząd to nie tylko Rada ale też sołectwa, które współpracują, chcę Państwa  

poinformować, że 4 listopada br. odbyło się w sołectwie Polwica zebranie wiejskie w związku ze 

złożoną rezygnacją z pełnienia funkcji Sołtysa w sołectwa Polwica przez Pana Grzegorza Kaczmarka     

a nowym Sołtysem został wybrany Pan Zenon Lis, którego serdecznie witamy życzę Panu żeby jak 

najwięcej udało się dla Pana sołectwa, w sołectwie Polwica, dla mieszkańców wykonać kolejne 

informacje, które przedstawić to zarządzenia, które podpisałem, zmieniające budżet na 2016 rok                     

w okresie  międzysesyjnym i tak w  zarządzeniu z dnia 26 października 2016 roku dokonano przeniesień 

między paragrafami:  

- zgodnie z potrzebami oświaty przeniesiono kwotę 10.000,00 zł., między innymi na zakup środków 

czystości, wyposażenia ZEAO, wykonania instrukcji bezpieczeństwa; 

- przeniesiono kwotę 100,00 zł. zabezpieczając środki na opłacenie składek na Fundusz Pracy od zawartej 

umowy zlecenia związanej z realizacją zadań ujętych w Gminnym Programie Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych; 

- przeniesiono kwotę 5.535,00 zł. przeznaczając ją na zakup materiałów niezbędnych do wykonania prac 

remontowych w obiektach na Wyspie Edwarda. Chcę Państwu tutaj udzielić dodatkowej informacji, jak 

Państwo wiecie, w tym roku Spółka, która rozpoczęła działalność na wyspie zapłaciła nam, czy miała 

zapłacić nam dzierżawę za pół roku funkcjonowania, 10 tys. zł., a zgodnie z zasadami itd. te środki                 

w okresie 10 lat,  było to mienie przekazane przez Skarb Państwa, my nie możemy jako Gmina  na tym 

naszym mieniu zarabiać, więc musimy je przeznaczać na remonty, które są niezbędne mieliśmy na to 10 

tys. zł.  oczywiście plus VAT 23% tj. 12.300,00 zł.,  część kwoty z tej kwoty 12.300,00 zł. jest na 

usługi, a część, ta, która wymieniona,  została przeniesiona  na zakupy niezbędnych  materiałów, 

ponadto 

Wojewoda zawiadomił o zmianach w wysokości dotacji: 

 przeznaczonych na zwrot części podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego 

wykorzystywanego do produkcji rolnej przez producentów rolnych oraz na pokrycie kosztów 

postępowania w sprawie jego zwrotu, jest to drugi okres płatniczy - zwiększenie dotacji celowej                    

nastąpiło o kwotę 138.277,45 zł., a także   poinformował 

 o zmianach w przyznanych dotacjach celowych na realizację zadań wykonywanych przez 

Ośrodek Pomocy Społecznej w następujących rozdziałach: 

- 85212 § 2010 zwiększenie o kwotę       32.399,00 zł; 

- 85214 § 2030 zwiększenie o kwotę         2.042,00 zł; 

- 85216 § 2030 zwiększenie o kwotę         6.700,00 zł. 

 

drugie zarządzenie podpisane zostało dnia 18 listopada 2016 roku, w którym dokonano następujących 

przeniesień między paragrafami:  

- przeniesiono kwotę 700,00 zł., zabezpieczając środki na umowę zlecenia dotyczącą zastępstwa za 

długotrwale chorującego pracownika Urzędu Gminy; 
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- zwiększono o kwotę 1.000,00 zł. plan wydatków na wypłatę różnicy utraconego świadczenia 

pieniężnego w związku z odbyciem ćwiczeń wojskowych; 

- zmniejszono o kwotę 3.635,02 zł. środki rezerwy ogólnej; 

- zgodnie z potrzebami oświaty przeniesiono kwotę 64.010,00 zł., między innymi na wynagrodzenie                      

i pochodne w związku ze zwiększeniem o pół oddziału przedszkolnego przy Szkole Podstawowej                      

w Śnieciskach oraz na wynagrodzenia i pochodne dotyczące specjalnej organizacji nauki; 

- zgodnie z potrzebami Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaniemyślu przesunięto kwotę 31.975,00 zł.; 

- na zwrot części podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do 

produkcji rolnej przez producentów rolnych oraz na pokrycie kosztów postępowania w sprawie jego 

zwrotu, za drugi okres płatniczy, przeznacza się środki własne w kwocie 0,02 zł. 

Wojewoda zawiadomił o zmianach w wysokości dotacji: 

 zwiększeniu dotacji celowej o kwotę 3.355,00 zł. Środki te przeznaczone są na uzupełnienie dotacji 

na realizację zadań wynikających z ustawy – Prawo o aktach stanu cywilnego, ustawy                                  

o ewidencji ludności oraz ustawy o dowodach osobistych; 

 zwiększeniu o kwotę 50,01 zł. dotacji na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne 

lub materiały ćwiczeniowe oraz na sfinansowanie kosztu zakupu podręczników, materiałów 

edukacyjnych lub materiałów ćwiczeniowych w przypadku szkół prowadzonych przez osoby prawne 

inne niż jednostki samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne; 

 zwiększeniu dotacji celowej o kwotę 10.540,00 zł. z przeznaczeniem na dofinansowanie świadczeń 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów; 

 zmianach w przyznanych dotacjach celowych  na realizację zadań wykonywanych przez OPS                      

w następujących rozdziałach: 

- 85211 § 2060 zmniejszenie o kwotę       15.000,00 zł; 

- 85213 § 2030 zmniejszenie o kwotę            118,00 zł; 

- 85213 § 2010 zmniejszenie o kwotę            231,00 zł; 

- 85215 § 2010 zwiększenie o kwotę               50,00 zł; 

- 85219 § 2030 zwiększenie o kwotę          7.338,00 zł. 

to tyle jeśli chodzi o sprawy finansowe i  zarządzenia, które zostały wydane w okresie międzysesyjnym                  

i w związku z tym, że mówiłem o sprawach budżetowych  chciałem Państwa poinformować jak co roku w dniu 

15 listopada w biurze Rady Gminy został złożony projekt budżetu Gminy na rok 2017 oraz dostarczony do  

Regionalnej Izby Obrachunkowej, tak może skrótowo, bo 5 grudnia będziemy szczegółowo omawiać                        

z Wysoką Radą co zakłada projekt budżetu na rok 2017, przewidujemy dochody w wysokości 26.156.730,76 

zł., natomiast wydatki w projekcie przewiduje się w wysokości 28.846.016,35 zł., w tym wydatki bieżące                       

w  wysokości 23.689.724,90 zł.,  natomiast na wydatki majątkowe  proponuję przeznaczyć kwotę w  wysokości 

5.186.291,45 zł.,  po odliczeniu tych dwóch kwot, Szanowni Państwo,  projekt budżetu Gminy  na rok 2017 

zawiera deficyt, już któryś rok z rzędu, w wysokości 2.689.285,59 zł., dodatkowo w przyszłym roku musimy 

spłacić zaciągnięte pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w kwocie 

451.592,00 zł, a więc mamy w projekcie budżetu deficyt w wysokości powyżej 3 milionów złotych, oczywiście, 

Szanowni Państwo, w projekcie budżetu nie mogło się znaleźć wszystko czego mieszkańcy, Państwo Radni, itd. 

byście oczekiwali, żeby zostało w przyszłorocznym o budżecie zrealizowane,  ale starałem się, analizując, jak 

najwięcej, mając na uwadze możliwości naszego budżetu, jeżeli chodzi o wydatki, to co interesuje 

mieszkańców, myślę, że głównie wydatki majątkowe,  znalazły się w tym projekcie  budżetu  następujące 

pozycje, przede wszystkim kolejne, o czym już wspominałem, duże, czy  bardzo duże zadanie inwestycyjne, 

które chcemy rozpoczął w przyszłym roku, a więc budowa kanalizacji sanitarnej,  podzieliliśmy to na dwa 

etapy, dla miejscowości Śnieciska,  ten zakres jest kilometrażowy bardzo duży, gdyż przechodzi przez obręby 

geodezyjne nie tylko Śniecisk ale Winnej, Jeziory Wielkie i Łękno,  oczywiście te obręby  geodezyjne poza 

Śnieciskami  to są przede wszystkim,  dotyczące  kolektora  tłocznego, ten  kolektor  będzie tłoczył na naszą 

oczyszczalnię ścieków wszystkie zebrane ścieki z miejscowości Śnieciska i  oczywiście w przyszłości  będzie 

też zbierał,  będą wtłaczane do tego kolektora pozostałe zakresy, które będziemy zbierać,  mam na myśli 

Jaszkowo, Winną, Jezierskie Huby, Polwickie Huby, te wszystkie zakresy w przyszłości,  po zrealizowaniu tej 

inwestycji, chcemy kolejno realizować ale najpierw tą inwestycje musimy zrealizować w przyszłorocznym 

budżecie planujemy według wartości, oczywiście, kosztorysowej na tą inwestycję 2 mln 540 tys. zł.,  część 
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środków, to powiem może później, z tej inwestycji, jak się załapiemy na środki UE  będą koszty  kwalifikowane 

a część, to niestety, będą koszty niekwalifikowane, a więc nie będą dofinansowane ze środków UE, szczególnie 

w obrębie geodezyjnym, w aglomeracji Zaniemyśl, kolektor tłoczny dużej długości  będzie przebieg                                

w aglomeracji Zaniemyśl i niestety w Programie Rozwoju Obszarów Wiejskich te prace nie będą 

dofinansowane, kolejne zadanie inwestycyjne, Powiatu, ale Gmina Zaniemyśl też będzie współfinansowała to 

zadanie, mam nadzieję, że ono będzie realizowane, gdyż w tej chwili jest na krawędzi, tzw. schetynówka, czy 

Narodowym Programie Przebudowy Dróg Lokalnych tj. przebudowa dwóch dróg powiatowych, o dwóch 

numerach, w miejscowości Czarnotki, to jest długość około kilometra, począwszy od odcinka już 

zrealizowanego, przed laty, w kierunku do mostu na Maskawie i cały ten trójkąt w Czarnotkach jest objęty 

projektem, wartość środków przewidzianych w projekcie budżetu  na to zadanie to jest kwota powyżej 614 tys. 

zł., to jest udział Gminy, cały projekt według wartości kosztorysowej to bodajże 2,5 mln zł., 50% będą to środki 

mam nadzieję z budżetu państwa, a drugie 50% po połowie samorządy będą finansować, a więc Powiat i Gmina 

Zaniemyśl, kolejne zadanie inwestycyjne, przygotowanie kolejnej drogi na terenie naszej Gminy, ul. Gajowej              

w Zwoli, mam na myśli podkłady geodezyjne i dokumentacje techniczną, realizacja w kolejnym roku 

budżetowym, a jeżeli chodzi o Zaniemyśl to przygotowanie projektu przebudowy ulicy Bukowej w Zaniemyślu, 

podkłady i dokumentacja, z tym, że ul. Bukowa, Szanowni Państwo, to nie tylko ten zakres od ul. Sosnowej ale 

też chciałbym żeby ten cały zakres obejmował przejazd przy dawnych zakładach TERPO, przy SAGICIE, aż do 

wylotu na drogę wojewódzką, cały ten projekt będziemy przygotowywać ze względu, że nie uregulowane są 

sprawy własnościowe ze spec ustawy drogowej, tak, że żebyśmy mogli to realizować, a wówczas będziemy 

musieli się liczyć, że jeżeli właściciele zwrócą się o wykupienie tych gruntów zajętych pod tą ulicę czy pas 

drogowy to będziemy musieli czy Gmina będzie musiała zapłacić, na razie właściciele prywatni, szczególnie, 

mają sprawy nieuregulowane własnościowo dlatego nie ma z kim rozmawiać, bo jest tam chyba ośmiu 

współwłaścicieli dlatego idziemy spec ustawą drogową, a ustawa dopuszcza takie rozwiązanie, że wykonujemy, 

oczywiście musimy się liczyć z tym, że będzie kiedyś zapłacić,  kolejne zadanie inwestycyjne,  będziemy je 

realizować już w przyszłym roku i tak jest w  projekcie budżetu, to jest  przebudowa ul. Słonecznej Zaniemyślu, 

to jest ulica  przy ul. Raczyńskiego,  za Kościołem,  cały zakres chcemy przebudować, a poza Zaniemyślem, 

drogę, którą przewidujemy do  przebudowy, to jest droga w Polwicy, ten zakres przy dawnej Szkole,  a więc od 

krzyżówki w Polwicy  do drogi powiatowej,  zgodnie z harmonogramem przyjętym chcemy zrealizować, mamy 

już dokumentację techniczną, możemy w przyszłym roku ogłaszać przetarg i realizować, co jeszcze znajduje się 

w projekcie budżetu, w wydatkach majątkowych, są środki na wykup gruntów pod drogi, pod pompownię 

ścieków, gdyż nieraz przepompownie ścieków musimy realizować na terenach prywatnych, są środki 

zabezpieczone na wykup kompleksu pałacowego w miejscowości Łękno, w wysokości 180 tys. zł., oczywiście 

do tego jeszcze  będziemy, w innych pozycjach budżetowych mamy zapisane odsetki od wartości jeszcze 

niespłaconych, ustawowo oczywiście,  zakup komputerów  w wysokości 8 tys. zł., jest przewidziana kwota na 

wymianę posadzki w strażnicy OSP w Zaniemyślu  w kwocie 50 tys. zł., oczywiście nie wiadomo czy to 

wystarczy, ale  taką potrzebę widzimy i pewne środki na ten cel są już zabezpieczone, znaczna kwota                         

w projekcie budżetu jest przewidziana, nie wiadomo czy wystarczy, na zagospodarowanie i remont budynku 

garażowego w Łęknie  przy ul. Poznańskiej 12, a więc przy pałacu, przeznaczeniem do nowych funkcji 

użytkowych Ośrodek Pomocy Społecznej, mamy w projekcie budżetu wpisaną kwotą 600 tys. zł., na ten cel,  

oczywiście to jest kwota, którą wpisaliśmy ale mamy świadomość, że wartość kosztorysowa tej inwestycji to 

jest około 1 mln. zł., zobaczymy po przetargu, jak ogłosimy, jak otrzymamy pozwolenie na budowę czy 

wystarczy, życzyłbym sobie żeby ta kwota wystarczyła, oczywiście tak jak mówiłem poprzednio, że                          

w przyszłym roku zwrócę się przez Pana Wojewodę do Pani Premier o pomoc finansową w tym zakresie,                     

z rezerwy budżetu państwa, taka droga jest jedynie możliwa, żeby otrzymać w jakiś sposób pomoc na realizację 

tej inwestycji, na rozbudowę oświetlenia ulicznego  w projekcie budżetu jest przewidziana kwota 100 tys. zł., 

jakie zakresy będą wykonane to mogę Państwu powiedzieć, że przewidujemy przede wszystkim oświetlenie 

ulicy Ogrodowej w Zaniemyślu, bo na to mamy już projekt, a kolejne pieniądze chcemy przeznaczyć na 

kolejne, chociażby, projekty m.in. na ulicę Bukową, gdzie będziemy przygotowywać pod względem drogowym, 

ale ta ulica też jest nie oświetlona, więc trzeba też zrobić, i mam nadzieje, że uda się zrobić jeszcze jakieś 

dodatkowe zakresy, nie tylko w Zaniemyślu, ale też poza Zaniemyślem, wszystko zależy od tego jak nam będą 

wychodziły pierwsze przetargi, od inwestycji oświetlenia ulicznego nie możemy odliczać podatku VAT, a to 

jest 23%, a więc ¼ kosztów inwestycyjnych, Szanowni Państwo, jeśli chodzi o wydatki majątkowe to są też                   



5 

 

w tych wydatkach majątkowych, w części, zawarte zakupy czy też usługi w ramach funduszu sołeckiego, gdyż 

w projekcie budżetu jest też, jak Państwo wiecie, są zawarte środki na realizację funduszu sołeckiego, po 

wszystkich zebraniach zostało to zebrane, w przyszłym roku na wszystkie fundusze sołeckie przeznaczymy 

kwotę około 240 tys. zł., w różnym zakresie oczywiście, w zależności od wielkości sołectwa, zostało to 

wyliczone, ile tych środków każde sołectwo ma do dyspozycji, zebrania odbyły się w miesiącu wrześniu                     

i będziemy to w przyszłym roku realizować, tych zadań jest bardzo dużo, może nie drogich ale na wszystko 

musimy stosować ustawę o zamówieniach publicznych, zapytania o cenę, będzie to trwało, Szanowni Państwo, 

cały rok, proszę Panie i Panów Sołtysów o wyrozumiałość, że to jak budżet będzie uchwalony będziemy 

wszystko realizować, bo niektórych prac nie da się tak wykonywać od ręki, muszą być pieniądze na zapłacenie 

wykonawcom  czy dostawcom urządzeń, w ciągu całego roku, oczywiście, Szanowni Państwo, całość tych 

wydatków inwestycyjnych, proponowane w projekcie budżetu to kwota tak jak mówiłem, 5.186.291,45 zł., i są 

jeszcze pieniądze, które są  w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach przewidziane na remonty, tak 

znaczną kwotą, która jest rozpisana w budżecie, Szanowni Państwo, to jest na rekultywację wód, jeziora 

Edwarda Raczyńskiego, a więc poprawy jakości wód, jest to znaczna kwota, bo kwota 400 tys. zł., chcę 

Państwa poinformować, że jeszcze na dzień dzisiejszy nie mamy wszystkich dokumentów, żeby móc rozpocząć 

chociażby przetarg na to zadanie, a to zadanie powinno się rozpocząć najpóźniej, jak fachowcy nam mówią, w 

miesiącu marcu i trwało będzie przez cały rok, to jest jedna sprawa, a druga sprawa jest taka, Szanowni 

Państwo, że niestety już widzimy, że zaczyna nam brakować, na pewno zabraknie środków finansowych na 

bieżące funkcjonowanie przez cały rok naszej Gminy, za chwilę o tym wspomnę, między innymi, niestety, 

odpady komunalne, szczegółowo o tym powiem w kolejnym punkcie, potrzeby jakie są jeszcze też, chcę 

Państwu przedstawić, których nie ujęliśmy a chciałbym wygospodarować w trakcie roku budżetowego na takie 

już bardzo potrzebne zadania, przede wszystkim, Szanowni Państwo, będziemy potrzebować na wyposażenie 

dwóch sal dydaktycznych, które powstały w trakcie budowy hali widowiskowo – sportowej, kwotę około 100 

tys. zł., tego na razie w projekcie budżetu nie mamy zapisanego, w tym tygodniu przyjadą do jednej z tych sal 

komputery, 25 sztuk, całe zestawy, ale komputery to nie wszystko, musimy wyposażyć, kupić sprzęt, meble                 

i dodatkowo chcemy jedną salę, nie tylko komputerową, ale też salę do nauki języków obcych, a więc te środki 

są potrzebne, zobaczymy, będziemy mądrzejsi, po pierwszych przetargach, czy będą jakieś oszczędności, 

będziemy próbowali te środki znaleźć, żeby móc do końca tego roku szkolnego, a więc do sierpnia wyposażyć              

i udostępnić dzieciom te dwie sale, od nowego roku szkolnego, potrzebne są też środki na rozbiórkę                              

i wykonanie nowego ogrodzenia, w naszym zakresie, w Śnieciskach, na razie środków finansowych nie mamy, 

Państwo wiecie, o tym, że większej długości przewrócił się mur przy parku w Śnieciskach, oczywiście mamy 

projekt, mamy kosztorys na to, z tym, że, zobaczymy jak nie znajdziemy środków finansowych to będziemy 

czekać jak będziemy realizować Program rewitalizacji, ale wspominam o tym, że środki byłyby na ten cel 

potrzebne, potrzebne byłyby środki poza tym co założyliśmy w projekcie budżetu na remonty dróg, szczególnie 

utwardzenie typu tłuczeń czy gruzobeton, szacuję, choć wszystkich potrzeb nie załatwimy, około 100 tys. zł., 

mamy jakieś informacje za ile można by było wyremontować naszą Izbę Pamięci, znajdującą się w dawnym 

budynku strażnicy, jest potrzebna na to kwota około 25 tys. zł., jak Państwu już wspomniałem na strażnicę                  

w Zaniemyślu są przewidziane środki w wysokości 50 tys. zł., ale po rozeznaniu wstępnym, cenowym myślę, że 

ta kwota nie wystarczy, zobaczymy, zrobimy rozeznanie, bo to jest rozbiórka całej posadzki, położenie nowej               

z odpowiednimi warstwami, żeby ciężki samochód mógł wjeżdżać, żeby posadzka nie pękała, wiele innych 

pozycji, które wiem, że są potrzebne, niezbędne, to tak wstępnie w projekcie budżetu, oczywiście zapewniam, 

że poza wydatkami majątkowymi, już mówiłem o tym, że wszystkie pozycje na tą wartość, co mieszkańcy 

sołectw wnioskowali są przyjęte do budżetu i będziemy wspólnie od początku realizować, zbijać pewne 

zadania, gdzie się powtarzają, aby było postepowanie, zapytanie o cenę, Szanowni Państwo, kolejne 

informacje dotyczące zatrudnienia, chciałem Państwa poinformować, że po ogłoszonym naborze na członków 

Rady Nadzorczej  naszej spółki, która powstanie od 1 stycznia 2017 roku, Zakładu Gospodarki Komunalnej, 

wpłynęło trzynaście ofert, z tych trzynastu ofert dwie osoby złożyły rezygnację, więc nie pojawili się na drugim 

etapie, na rozmowy kwalifikacyjne zaproszono jedenaście osób, ostatecznie została wybrana trzyosobowa  Rada 

Nadzorcza, której przewodzić będzie Wiesław Małaszniak zamieszkały w Gminie Śrem, konkretnie                              

w miejscowości Manieczki, członkami Rady Nadzorczej będzie Pani Renata Czech zamieszkała w Suchym 

Lesie i Pan Wiesław Zbiorczyk zamieszkały w miejscowości Puszczykowo, pierwsze spotkanie Rady 

Nadzorczej zaplanowane jest na dzień 30 grudnia, a więc na dzień, w którym zostanie podpisany Akt 
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Założycielski, Akt Notarialny o powołaniu spółki pod nazwą Zakład Gospodarki Komunalnej sp. z o.o., 

przygotowany w tej chwili jest już Akt Założycielski, a dzisiaj na sesji Wysoka Rada podejmie decyzję                        

o przekazaniu majątku tej spółki, a więc wszystkie zakresy wodociągowe, kanalizacyjne, hydrofornie, te które 

będą pracowały, bo jedna hydrofornia zostanie wyłączona od 1 stycznia i to też będzie zawarte w Akcie 

Założycielskim, kolejny nabór na stanowisko księgowości podatkowej w Referacie Finansowym wpłynęło 

osiem ofert, na rozmowy kwalifikacyjne zaproszono dwie osoby, ostatecznie wybrano Panią Agnieszkę Kończal 

zamieszkałą w miejscowości Brodowo, która rozpocznie pracę od 1 stycznia 2017 roku, kolejny nabór na 

stanowisko do spraw księgowości i rozliczeń podatku VAT w Referacie Finansowym wpłynęły dwie oferty, 

wybrana została Pani Zofia Szyc zamieszkała w Kórniku, która rozpocznie pracę w Urzędzie od 1 lutego 2017 

roku, to stanowisko to jest stanowisko nowe, Szanowni Państwo, w części oczywiście, bo myślę, że                                

i księgowanie będzie, jest związane z tym, że od nowego roku rozliczania podatku VAT jeżeli chodzi o Gminę 

Zaniemyśl, ale nie tylko, całkowicie się zmienią, jedynym płatnikiem składającą deklaracje VAT-ką będzie 

Gmina a nie poszczególne jednostki, kolejny nabór, który był przeprowadzany to na stanowisko do spraw 

obronnych, obrony cywilnej, zarządzania kryzysowego i ochrony przeciwpożarowej wpłynęło sześć ofert, na 

rozmowy kwalifikacyjne zaproszono pięć osób, ostatecznie został wybrany Pan Adam Sikorski zamieszkały                  

w miejscowości Jeziory Małe, zameldowany w mieście Opole, który rozpoczął pracę w Urzędzie od dnia                   

21 listopada 2016 roku i jeszcze jeden nabór był przeprowadzany, na stanowisko do spraw organizacyjno - 

kancelaryjnych i promocji w Referacie Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich, w sekretariacie, wpłynęły 

dwadzieścia dwie oferty, na rozmowy kwalifikacyjne zaproszono dziesięć osób, ostatecznie wybrana została 

Pani Agata Kubasiewicz zamieszkała w Zaniemyślu, która rozpocznie pracę w Urzędzie od 16 grudnia 2016 

roku, to tyle jeśli chodzi o nabory, teraz, Szanowni Państwo,  o realizacji tegorocznego budżetu, mówię                     

o zadaniach inwestycyjnych i nie tylko, i tak, przebudowa ul. Plażowej, ostatnia duża inwestycja, którą 

realizujemy zgodnie z budżetem tegorocznym, można powiedzieć, że na dzień dzisiejszy inwestycja jest 

wykonana, a więc oświetlenie tej ulicy, już od paru dni świeci, drogowcy utwardzili cały odcinek w części 

ulicy, w części ciągu pieszo – jezdnego, z zawrotką, z miejscami parkingowymi, w tej chwili trwa zamulanie 

położonej kostki, bo cała jest wykonana w technologii kostki poz-bruk, jutro rozpoczną się prace przy 

przepuście i wyłożeniu tej zastoiny, która przed przepustem musi być płytami ażurowymi, nie ma zagrożenia, a 

obawiałem się czy uda się w związku z warunkami atmosferycznymi wykonać tą inwestycję i myślę, że 30 

listopada Wykonawca złoży nam wniosek o wykonanie odbioru końcowego, kolejna informacja, już na przyszły 

rok, częściowo już o tym mówiłem, złożyliśmy wniosek 15 listopada 2016 roku w Programie Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na operacje typu „Gospodarka wodno- ściekowa” w ramach poddziałania „Wsparcie 

inwestycji związanych z tworzeniem, ulepszaniem lub rozbudową wszelkich rodzajów małej infrastruktury, w 

tym inwestycji w energię odnawialną i w oszczędzaniu energii”, konkretnie chodzi o kanalizację Śniecisk, 

zadanie będzie realizowane w latach 2017-2018, wnioskowana kwota do dofinansowania z Programu to kwota 

1.987.075,00 zł., która stanowi 63,63% kosztów kwalifikowanych, pozostałe koszty niestety musimy wziąć pod 

budżet Gminy, gdyż nie można było w innej formie złożyć wniosku,  tylko, że koszty kwalifikowane, nie mogła 

wartość dofinansowania przekroczyć 2 mln zł., i tak tutaj brakuje nam 13 tys. zł., ale inaczej się nie dało                    

w formie kosztorysu przygotować i zrobić, żeby wyszło nam idealnie, oczywiście Urząd Marszałkowski ma 

teraz, niestety aż 6 miesięcy na przeanalizowanie wszystkich wniosków, które wpłynęły z całej wielkopolski                

i mam nadzieję, że wcześniej dowiemy się czy otrzymamy pomoc na ta dużą inwestycję, bo całość zakładam, że 

to będzie około 5 mln. zł., może wystarczy, musieliśmy z kosztorysu wycofać nakładki, które były, gdyż 

niestety ta kwota by była za duża w stosunku do możliwości jakiej każda Gmina w Polsce z tego Programu 

może pozyskać, bo to jest na lata, na siedem lat, maksymalnie 2 mln zł., z tym, że, Szanowni Państwo, idziemy 

dwutorowo z tą inwestycją, będziemy ją realizować niezależnie od pomocy, mam nadzieje, że otrzymamy 

pomoc, 1 grudnia chcemy złożyć wniosek w Wojewódzkim Funduszu Środowiska i Gospodarki Wodnej na 

udzielenie pożyczki na ten cel, jeżeli, oczywiście na całość inwestycji, złożymy pożyczkę, zanim Wojewódzki 

Fundusz rozpatrzy nasz wniosek mam nadzieję, że dostaniemy informację, że otrzymujemy środki UE wówczas 

wielkość pożyczki zmniejszymy, tak żebyśmy mogli zrealizować, a przede wszystkim zapłacić to zadanie 

inwestycyjne, oczywiście tutaj, Panie Sołtysie, mówię o Śnieciskach, jeżeli będziemy przystępować do 

przetargu to myślę, że zrobimy spotkanie  z mieszkańcami, powiemy jaki zakres będzie realizowany w roku 

2017, jaki zakres, bo to mamy już przeanalizowane w roku 2018, będę apelował jak przy każdej inwestycji                  

o wyrozumiałość i zrozumienie, żeby było dobrze, najpierw musi być trochę nieładnie i trochę utrudnień, a to 
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niestety przy tego typu pracach kanalizacyjnych ale nie tylko, bo i drogowych, jak Państwo słyszycie nie raz, 

stanowi utrudnienie dla mieszkańców, a nie da się tego wykonać w tydzień czy miesiąc, chcę też Państwa 

poinformować, bo często o tym mówiłem, w czasie tego roku, podpisałem umowę na przygotowanie Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Zaniemyśl, udało się środki unijne pozyskać, w wysokości 53.750,00 zł. brutto, nasz 

wkład na Program to będzie  6.200,00 zł. brutto, łącznie to zadanie przewidujemy 59.950,00 zł. brutto, 

i to jest pierwszy etap i ten Program jeżeli go przygotujemy, przez te parę miesięcy w przyszłym roku 

uchwalony zostanie przez Radę to będzie niezbędny załącznik żebyśmy mogli wnioskować i złożyć 

ten Program do wniosku już o konkretne zadanie inwestycyjne, to jest Plac Berwińskiego                              

w Zaniemyślu, to jest nasza plaża, miejska, czy miejsce do kąpieli i boisko wielofunkcyjne                             

i zagospodarowanie terenu przed Szkołą w Śnieciskach, te trzy zadania przewidujemy, że uda nam się 

pozyskać, to nie będą małe pieniądze, na realizację tych zadań inwestycyjnych, jak będzie nabór 

będziemy składali wniosek  o dofinansowanie, Państwo o tym wiecie, pewnie już niektóre media się 

rozpisują, że bardzo trudno i wolno ruszają te nowe środki unijne, samorządy województw dostały 

„prykaz” od rządu, że do końca tego roku mają mieć zakontraktowane 19% środków przewidzianych 

na te lata, samorząd województwa wielkopolskiego chyba ma te 19%, z ostatniej konferencji, ale są 

województwa, które rzeczywiście mają zakontraktowane 5 – 7% , rząd chce przyspieszyć, ale z drugiej 

strony wyznacza takie kryteria, że nieraz są one dla nas niezrozumiałe, np. jak zrealizujemy Program 

rewitalizacji, będzie on w formie opisowej, będziemy musieli powołać biegłego księgowego, który 

przed złożeniem wniosku o płatność oceni czy pani Skarbnik i księgowość dobrze zaksięgowała 

wydatki związane  z tym przygotowaniem Programu, ja już nie mówię o dalszej realizacji, to tyle 

Szanowni Państwo jeżeli chodzi o realizację bieżącego budżetu, teraz informacje dotyczące mienia 

komunalnego, chcę Państwa poinformować, że ogłoszony na dzień 10 listopada br. przetarg ustny 

nieograniczony na sprzedaż nieruchomości położonej w Zaniemyślu o łącznej pow. 8.427 m2  

zakończył się wynikiem negatywnym, kolejny przetarg, 14 listopada br. ogłoszony został przetarg ustny 

nieograniczony na sprzedaż nieruchomości położonej w miejscowości Łękno o pow. 1.731 m2, cena 

wywoławcza została  ustalona na kwotę 73.000,00 zł., ta sprzedaż zwolniona z podatku VAT, przetarg odbędzie 

się w dniu 15 grudnia 2016r. o godz. 10:00  w siedzibie tut. Urzędu p. 211, warunkiem przystąpienia do 

przetargu jest wpłacenie wadium  w wysokości 5.000,00 zł. na konto Gminy Zaniemyśl, w terminie do dnia                 

9 grudnia 2016r., Uchwała Rady Gminy wyrażająca zgodę na sprzedaż w/w nieruchomości została 

podjęta na sesji w dniu 27 czerwca br., w dniu 24 listopada br. wydałem zarządzenie w sprawie 

ustalenia stawek czynszu za dzierżawę gruntów rolnych, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl, 

stawki czynszu, szanowni Państwo, nie uległy zmianie, jedynie niestety, ja już o tym wspominałem, 

Zarządzeniem tym zaprzestano zwalniania Sołtysów  z opłacania czynszu za dzierżawione grunty 

rolne, w trakcie kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej inspektorzy zwrócili nam na to uwagę, że 

na jakiej podstawie Pan, Panie Wójcie zwolnił itd., to jest mienie całej wspólnoty samorządowej                  

i z każdego mienia wspólnoty samorządowej Gmina powinna pobierać pożytki i niestety musiałem to 

wprowadzić, jest to zalecenie pokontrolne Regionalnej Izby Obrachunkowej, oczywiście Szanowni 

Państwo, nie, że to będzie z dnia na dzień, te umowy, które są to funkcjonują, i tak będzie, ale jak się 

będą kończyły to już będą niestety zawierane w formie opłat, w dniu dzisiejszym podpisałem akt 

notarialny dotyczący sprzedaży działki, położonej w miejscowości Czarnotki,  jest to działka o pow. 

157 m2, działka została sprzedana za cenę 7.100,00 zł., w drodze bezprzetargowej, na poprawę 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej, Uchwała Rady Gminy wyrażająca zgodę na 

sprzedaż w/w nieruchomości została podjęta na sesji w dniu 22 lutego br., kolejne informacje, a więc 

to co już w tej chwili wykonujemy, żeby móc realizować od 1 stycznia 2017 roku, odbiór                              

i zagospodarowanie odpadów komunalnych, od naszych mieszkańców, Szanowni Państwo, 21 

października br. Ogłoszono pierwszy przetarg na przyszły rok, dnia 2 listopada br. Dokonano otwarcia 

ofert, wpłynęła tylko jedna oferta, szanowni Państwo, od firmy, która do tej pory przez lata realizuje 

nam to zadanie, w kwocie 934.269,04 zł. bruttu, tu VAT-u nie odliczamy, niestety to jest nasz koszt, 
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kwota wpłat od mieszkańców wg stawek uchwalonych przez Radę Gminy przewidywana, że nam 

wpłynie w roku przyszłym to kwota 674 tys. zł., tyle pozyskamy, a oferta 934.269,04 zł., w związku                     

z taką ofertą podjąłem decyzję  o unieważnieniu przetargu i rozpisaniu drugiego przetargu i już                      

3 listopada ogłoszono drugi przetarg na to zadanie, 14 listopada br. dokonano otwarcia ofert, wpłynęły 

dwie oferty, jedna z firmy, która złożyła pierwotnie, trochę niższa ale w kwocie 902.894,69 zł. brutto, 

druga oferta firmy, która u nas jeszcze nie obsługiwała, od 2006 roku to zawsze była firma – 

Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej w Śremie, Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych Artur Zys 

Pławce na kwotę 793.451,63 zł. brutto, a więc Śrem 902 tys. zł., Pan Zys 793 tys. zł., oferty podlegają 

w tej chwili sprawdzeniu, ale Szanowni Państwo już nie będziemy unieważniać przetargu, gdyż za 

miesiąc odpady muszą być odbierane, a mamy z opłat 674 tys. zł., na wszystko, różnica, jak Państwo 

widzicie tak na okrągło to jest 130 tys. zł., będzie nam brakowało od 1 stycznia na pokrycie odbioru 

odpadów komunalnych, 130 tys. zł., kwota nie mała, dlatego też pod znakiem zapytania między 

innymi postawiłem rekultywacje jeziora, bo te pieniądze musimy znaleźć, żeby od 1 stycznia od 

wszystkich mieszkańców Gminy były odbierane odpady, co dalej zapytacie Państwo, na pewno 

będziemy analizować ta sytuację i myślę że, niestety, przykro mi to mówić, ale będzie musiało dojść 

do tego, zawnioskujemy po analizie itd. do Wysokiej Rady o zmianie stawek, oczywiście też w części 

tak jak mówiłem rekreacje obejmiemy podatkiem  czy opłata śmieciową, a więc wszystkie domki 

rekreacyjne, tych osób, które nie mieszkają ale przebywają w różnych okresach czasu ale to i tak po 

naszej analizie nam nie zrekompensuje tej różnicy, a zresztą nowi, którym będą odbierane, będą nowe 

tonaże i to też będzie kosztowało, składowanie jednej tony odpadów zmieszanych pod Jarocinem 

kosztuje na dzień dzisiejszy bodajże 235,00 zł., a przewidujemy, że tych odpadów mieszanych w ciągu 

roku, od mieszkańców naszej Gminy, jest około 1.500 – 1.600 ton, do tego musimy doliczyć, 

oczywiście firma doliczy, koszty dojazdu, a więc paliwa, pracowników i tak to wychodzi, Szanowni 

Państwo, powiem tak, spodziewałem się, że ten rynek odpadów się podzieli, w tej chwili rejonowość 

się zrobiła i teraz firmy zaczynają po prostu liczyć sobie wyższe stawki mając na uwadze, że się też 

koszty podnoszą, rozmawiając z firmami jest to spowodowane tym, że od nowego roku czy na umowę 

zlecenia będzie już stawka minimalna 13,00 zł., a nie jak firma 4 – 5,00 zł., a minimalne 

wynagrodzenie też wzrasta do 2 tys. zł. i to też powoduje, że szefowie tych firm liczą inaczej, inne 

stawki niż do tej pory, chcę przy okazji Państwa poinformować, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza 

zajmowała się niedawno jak to wygląda jeśli chodzi o opłatę śmieciową na terenie naszej Gminy, 

oczywiście muszę Państwu powiedzieć, że mamy zaległości, że nie wszyscy płacą, oczywiście 

wszystkich, którzy nie płacą próbujemy w jakiś sposób wyegzekwować i egzekwujemy, w okresie od 

1 stycznia tego roku do chwili obecnej wystawiliśmy 560 upomnień, upomnienia wystawiane są na 

kwotę powyżej 30,00 zł., może o tym nie powinienem mówić, bo jak ktoś ma np. 6,00 zł. to ja będę 

miał spokój przez ileś miesięcy, bo to jest jedna osoba, ale też bierzemy pod uwagę koszt upomnienia, 

wpływa na to, że ten ktoś ma zaległości musi to też zapłacić, nieraz może się okazać, że zaległości ma 

mniejsze niż koszty upomnienia, cały czas wysyłamy albo przygotowywane są tytuły wykonawcze do 

dłużników, wtedy to już jest kolejny etap egzekucji  tych zaległości, tytułów egzekucyjnych 

wystawiono zostało w tym roku 174,  na kwotę 42.399,50 zł.,  w 2016  roku, na teraz za poprzednie 

lata wpłynęło, a więc wyegzekwowaliśmy kwotę 27.426,20 zł., w tym 11.870,00 zł. zostało 

wyegzekwowane przez Urząd Skarbowy, jeżeli nam się nie udaje wówczas komornik Urzędu 

Skarbowego dostaję informacje i te zaległości zaczyna nam ściągać, to nas też kosztuje, Szanowni 

Państwo, bo egzekucja komornika skarbowego jest koszt i do  budżetu kwota, którą wyegzekwuje, bo 

komornik pobiera też swoje koszty,  zaległości na  dzień 31  października  w naszej gminie wynoszą 

Szanowni Państwo 71.376,53 zł., oczywiście to są  zaległości za  cały ten okres, a więc przypominacie 

sobie państwo, od 1 lipca 2013  ustawa i myśmy  zaczęli pobierać opłatę śmieciową, te zaległości 

rozkładają się następująco, za 2013 rok mamy jeszcze 3.619,00 zł. zaległości, za 2014 rok 12.640,00 
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zł., za 2015 rok 18.763,00 zł., za 2016 rok 36.353,00 zł., a więc te zaległości w stosunku do roku 

aktualnego, tych opłat są  w poprzednich latach są niższe, bo cały czas te egzekucje przeprowadzone                 

i  egzekwowane, a ta kwotę 71 tys. zł.,  Szanowni Państwo, firmy nie czekają,  My musimy dołożyć ze 

swojego budżetu, a więc czego się nie wykonać, bo nikt nam tych zaległości nie wyrówna, my musimy 

z innych zadań  bieżących te środki przeznaczyć, Państwo nie raz mówicie, a kosze uliczne, w naszej 

opłacie śmieciowej ustawodawca przewidział ustawianie koszy, zakup koszy ulicznych,  opróżnianie 

koszy ulicznych,  dzikich wysypisk śmieci, które się pojawiają niestety na terenie naszej Gminy, za 

które my ponosimy koszty,  miało wystarczyć z opłaty śmieciowej,  jak Państwo widzicie w przyszłym 

roku jeżeli nic nie zmienimy będziemy musieli z budżetu Gminy dołożyć do odbioru mieszkańców, a  

pozostałe realizować z naszych środków budżetowych, Szanowni Państwo, kolejne informacje, 

Zakład Gospodarki Komunalnej, w ostatnim okresie, można powiedzieć, że ukończył przyłącze, czy  

odcinek sieci wodociągowej w miejscowości Jeziory Wielkie, do tej dużej rodziny, to jest 27 osób,  

mają już możliwość podłączania się do naszej wody komunalnej, Zakład po rozpoznaniu cenowym 

podpisał umowę 7 listopada z firmą SADEKO z miejscowości Poddębice, przedmiotem umowy jest 

usunięcie osadów ściekowych świerków z dna stawów, są to stawy nr 2 i nr 3, oraz demontaż systemu 

napowietrzania i ponowny montaż po uprzednim remoncie dyfuzorów instalacji napowietrzania, 

Wykonawca wykona przedmiot umowy zgodnie z umową, do 16 grudnia za kwotę 121.327,40 netto, 

oczywiście plus należny podatek VAT, na dzień dzisiejszy sytuacja jest taka, drugi staw, a więc ten 

pierwszy czyszczony został wyczyszczony z osadów, zostały wszystkie urządzenia wymienione                    

i przystępuje do oczyszczania ostatniego, trzeciego stawu, jeszcze chcę Państwu powiedzieć, że został 

nam jeszcze pierwszy staw, który w tym roku nie będzie wykonany, najmniejszy co prawda ale 

będziemy musieli do tego też podejść, Zakład oczywiście usuwał awarie sieci wodociągowej                       

w Śnieciskach na ulicy Kościelnej, Kwiatowej, usuwał awarie sieci kanalizacji sanitarnej                              

w miejscowości Łękno, w dniu dzisiejszym w tym samym zakresie kolejna awaria na tym samym 

odcinku, apeluje o to żeby nie wrzucać do kanalizacji sanitarnej tego co nie należy, to są koszty, w 

przyszłym roku będziemy rozmawiać na temat kosztów ścieków, do kosztów ścieków te wszystkie 

remonty, naprawy, usuwanie awarii też się wlicza, wykonał trzy przyłącza wodociągowe, jedno 

przyłącze kanalizacji sanitarnej na zlecenie mieszkańców, w ostatnim okresie Zakład Gospodarki 

Komunalnej odcina wodę odbiorcą zalegającym z płatnością za pobrana wodę, czy za ścieki, bo 

niejednokrotnie jest tak, że ktoś ma własne ujęcie a ma kanalizację sanitarną więc te przyłącze 

kanalizacyjne też zamyka, bo okres oczekiwania jest coraz dłuższy i mieszkańcy myślą, że będą mogli, 

niektórzy oczywiście, to nie jest duża ilość, nie płacić ale korzystać, ponadto oczywiście Zakład 

wykonywał prace porządkowe, Szanowni Państwo, może krótko na temat hali widowisko-sportowej, 

gdyż jak Państwo wiecie została ona uruchomiona, funkcjonuje, od 12 października br. Rozpoczął się 

wynajem hali, po godzinach zajęć wychowania fizycznego, do końca października, wpłynęła kwota za 

wynajem 2.040,00 zł., natomiast w miesiącu listopadzie hala widowiskowa, do dwudziestego piątego, 

a więc do soboty, w godzinach popołudniowych, była wykorzystywana 55,5 godziny, można 

powiedzieć, że hala jest wykorzystywana od 16:00 do godziny 22:00, z małymi okienkami, są grupy, 

które wynajmują i korzystają z tej hali, i grupy nasze tu z Zaniemyśla, z Gminy Zaniemyśl ale też dużo 

grup jest z poza Gminy, szczególnie ze Śremu, z okolic, są grupy, które przenoszą się z kórnickiej 

OAZY, korzystają też z naszej hali, obiekt w tej chwili funkcjonuje po piętnaście godzin dziennie, 

przychód do 25 listopada już był za te wynajęcia – 4.645,00 zł., 26 listopada odbył się pierwszy 

sparing w piłce nożnej organizowany przez Klub Sportowy ze Śremu, ten Klub wynajął tą halę                           

i opłacił, a w najbliższą sobotę, Szanowni Państwo, odbędą się pierwsze zawody sportowe, które 

organizuje nasz miejscowy Klub Karate TIGER, na które serdecznie zapraszam, bodajże od godziny 

dziewiątej rozpoczyna się ten turniej, z informacji od organizatorów, która do mnie dotarła  

spodziewają się około trzystu startujących zawodników, z zawodnikami przyjeżdżają rodzice, 
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szczególnie z tymi najmłodszymi, myślę, że wszyscy będą mogli wejść czy na trybunę czy na parkiet 

tam gdzie będą odbywały się zawody, informacje z zakresu oświaty, w okresie międzysesyjnym 

Gmina Zaniemyśl złożyła wniosek do Wojewody Wielkopolskiego w ramach Priorytetu                                

3 „Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa”, którego celem jest wsparcie organów 

prowadzących szkoły w zakresie rozwijania zainteresowań uczniów przez promocję i wspieranie 

czytelnictwa dzieci i młodzieży, w tym zakup nowości wydawniczych, wnioskowana kwota wsparcia 

finansowego 14.480,00 zł., dostrzegając konieczność elastycznego reagowania na uwarunkowania 

rynku pracy również poprzez działania edukacyjne, takie jak edukacja zawodowa, podpisałem Umowę 

Partnerską w celu realizacji powiatowego programu: „Efektywne doradztwo zawodowe w powiecie 

średzkim”, realizatorem projektu jest Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w Środzie 

Wielkopolskiej, na terenie Gminy Zaniemyśl program będzie realizowany w Gimnazjum 

w Zaniemyślu z siedzibą w Łęknie, w okresie od stycznia 2017r. do zakończenia roku szkolnego 

2018/2019, chodzi aby młodzieży gimnazjalnych fachowcy przedstawiali czy proponowali co po 

gimnazjum, chodzi o to, że po ukończeniu dalszych etapów edukacji przede wszystkim znaleźli pracę, 

aby pracowali w zawodzie tym, który zdobędą, w okresie międzysesyjnym wysłano zaproszenia do 

składania ofert na dowożenie dzieci do placówek oświatowych w Gminie Zaniemyśl w roku 2017 oraz 

dostawę oleju napędowego do autobusu szkolnego, w placówkach szkolnych były różne, startowały 

dzieci i młodzież zawodach sportowych i nie tylko, nasze dzieci i młodzież zdobywały znowu dobre 

wyniki na różnych etapach współzawodnictwa, uczestniczyli oczywiście w akademiach, 

przygotowywali akademie, szczególnie dziękuję Pani dyrektor i młodzieży, która przygotowała  

akademii z okazji Odzyskania Niepodległości, 11 listopada, szanowni Państwo, jeżeli chodzi                       

o informacje z zakresu oświaty chcę tylko skrótowo Państwu powiedzieć, że 4 listopada 2016 roku 

odbyła się rozprawa w Naczelnym Sądzie Administracyjnym, Naczelny Sąd Administracyjny wydał 

postanowienie unieważniające wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w sprawie uchwały                 

o rozwiązaniu zespołu szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Zaniemyślu, a więc, szanowni Państwo, 

uchwała Rady Gminy Zaniemyśl o rozwiązaniu Zespołu jest prawomocna, informacje z zakresu 

kultury i rekreacji, Szanowni Państwo, a więc Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji, podam 

Państwu co przed nami, przede wszystkim 15 stycznia w Gminnym Ośrodku Kultury i Rekreacji 

będzie utworzony sztab Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, celem przyszłorocznego finału jest 

ratowanie życia i zdrowia dzieci w oddziałach ogólnopediatrycznych  oraz dla zapewnienia godnej 

opieki medycznej seniorom, najbliższe, ważniejsze wydarzenia 4 grudnia kiermasz świąteczny – 

Szkoła w Pigłowicach, 6 grudnia Teatr Iluzji Aleksandra Tkacza w godzinach od 10:00 do 13:00                    

z okazji Mikołajek w sali GOK i R planowane są trzy spektakle, 11 grudnia kiermasz świąteczny – 

Niepubliczne Przedszkole Samorządowe organizuje, 13 grudnia odbędzie się drugi gminny konkurs 

poezji patriotycznej, godzina 10 – ta, 17 grudnia kiermasz Bożonarodzeniowy – Niepubliczne 

Przedszkole Mali Odkrywcy w Śnieciskach i Czarnotkach od godziny 16 do 18 –tej, Szanowni 

Państwo jeśli chodzi o informacje, które chciałem przedstawić, to myślę, że przedstawiłem wszystkie, 

Pani Przewodnicząca dziękuję  

  

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Wiesławowi Grobelnemu Pani 

Przewodnicząca, Szanowni Państwo, ja chciałem uzupełnić wypowiedź Pana Wójta w sprawie 

Postanowienia Naczelnego Sądu Administracyjnego, byłem na tej sali w trakcie posiedzenia Sądu, 

usłyszeliśmy wiele interesujących rzeczy mianowicie, że wszystkie argumenty, którymi kierował się 

Wojewódzki Sąd Administracyjny były jak najbardziej zgodne z prawem, to znaczy, wyrok Sąd 

Wojewódzki wydał jak najbardziej w oparciu o artykuły ustawy, natomiast cały problem polega na 

tym, że Naczelny Sąd Wojewódzki nie dopatrzył się interesu prawnego, ani rodziców, ani radnych, 

innymi słowy Naczelny Sąd Administracyjny podjął decyzję, mówiąc tak najprościej, że po prostu 

Wojewódzki Sąd popełnił błąd, że w ogóle rozpatrywał tą uchwałę naszej Gminy, aczkolwiek 
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usłyszeliśmy to, że przeniesienie Gimnazjum do innego budynku jest ewidentnym przekształceniem, 

że branie, w głosowaniu radnych, których dzieci chodzą do Szkoły jest również złamaniem ustawy                

o samorządzie gminnym, tak, że czekamy na uzasadnienie pisemne wyroku, prawda, ale ja w kwestii 

uzupełnienia 

 

Głos zabrał Wójt, tak, Szanowni Państwo ja się tutaj zgadzam, że pewne stwierdzenia Naczelnego 

Sądu Administracyjnego a nawet Wojewódzkiego były takie, oczywiście w uzasadnieniu tego nie 

wyczytałem, nie wiem jakie będzie uzasadnienie Naczelnego Sądu Administracyjnego, że Radni, 

którzy brali udział w głosowaniu a mają swoje dzieci  nie powinni brać udział i to Wojewódzki Sąd 

Administracyjny tylko ja to słyszałem na sali, a potem nie wiem nie było zapisane albo się mylę 

jednocześnie też Naczelny Sąd Administracyjny stwierdził, że radni, a ustawa o samorządzie gminnym 

o tym mówi, którzy biorą udział w głosowaniu, są przeciw nie powinni skarżyć uchwał Rady, która 

większością demokratyczną zostały podjęte, ale nie chcę Szanowni Państwo szczegółowo się 

wypowiadać tak jak Pan Radny powiedział, gdyż myślę, że jak dostaniemy uzasadnienie to wtedy                 

w tym uzasadnieniu będzie wszystko zapisane, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy czy są pytania do przedstawionej informacji, nie widzę, wobec tego 

przechodzimy do punktu siódmego 

 

Ad. 6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnej Alinie Kozak mieszkańcy wioski Jaszkowo 

proszą, czy jest taka możliwość, jeżeli w przyszłym roku będą robione drogi z funduszy sołeckich to 

jakieś dofinansowanie z Urzędu Gminy właśnie, żeby przedłużyć ten odcinek  

 

Ad.7. Podjęcie uchwał: 

 

7a) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na obszarze gminy 

Zaniemyśl na 2017 rok przedstawiła Pani Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy  

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXVII/170/2016 została podjęta przy 

14 głosach „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 3  do niniejszego Protokołu 

 

7b) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych przedstawiła Pani 

Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXVII/171/2016 została podjęta przy 

14 głosach „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 4  do niniejszego Protokołu 

  

7c) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2016 przedstawiła Pani Agnieszka 

Scheffler, Skarbnik Gminy 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 
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w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXVII/172/2016 została podjęta przy 

14 głosach „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 5 do niniejszego Protokołu 

 

7d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl przedstawiła Pani 

Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXVII/173/2016 została podjęta przy 

13 głosach „za”  

1 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 6  do niniejszego Protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 10 – cio minutową przerwę 

 

7e) w sprawie zmiany uchwały nr XII/78/2015 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 26 października 2015 

roku w sprawie ustalenia wysokości diet Radnych Rady Gminy Zaniemyśl oraz należności z tytułu 

zwrotu kosztów podróży służbowych przedstawiła Pani Bożena Jaszkiewicz, Sekretarz Gminy 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXVII/174/2016 została podjęta przy 

14 głosach „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 7  do niniejszego Protokołu 

 

7f) w sprawie uchwalenia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Zaniemyśl z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2017 rok” przedstawiła Pani Bożena Jaszkiewicz, 

Sekretarz Gminy 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXVII/175/2016 została podjęta przy 

14 głosach „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosach „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 8  do niniejszego Protokołu 

 

7g) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Zaniemyśl przedstawił Pan Piotr 

Walkowiak, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl 

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Wiesławowi Grobelnemu, Pani 

przewodnicząca, jako członek Komisji Rewizyjnej chciałem przedstawić zdanie odrębne do tej 

uchwały, pismo stanowi załącznik nr 9 do niniejszego Protokołu 

 

innych uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXVII/176/2016 została podjęta przy 

11 głosach „za”  
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2 głosach „wstrzymujących się”  

1 głosie „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 10 do niniejszego Protokołu 

 

7h) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaniemyślu przedstawił 

Pan Piotr Walkowiak, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl 

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Wiesławowi Grobelnemu, Pani 

Przewodnicząca ja równie do tej uchwały mam zdanie odrębne, pismo stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego Protokołu 

 

innych uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXVII/177/2016 została podjęta przy 

13 głosach „za”  

1 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 12  do niniejszego Protokołu 

 

7e) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności przez osoby bezdomne za pobyt 

w schronisku dla osób bezdomnych przedstawiła Pani Anna Zimmer, Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXVII/178/2016 została podjęta przy 

14 głosach „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 13  do niniejszego Protokołu 

 

7f) w sprawie wykazu składników majątkowych stanowiących wkład niepieniężny do spółki – Zakład 

Gospodarki Komunalnej sp. z o.o. z siedzibą w Zaniemyślu przedstawił Pan Bogdan Schwanke, 

zastępca Wójta 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXVII/179/2016 została podjęta przy 

13 głosach „za”  

1 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosach „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 14  do niniejszego Protokołu 

 

Ad.8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Wójtowi, Szanowni Państwo była jedna interpelacja 

złożona przez radną Panią Alinę Kozak w sprawie zwiększenia dofinansowania do funduszy sołeckich 

na remont dróg poprzez utwardzenie gruzobetonem czy tłuczniem, Szanowni Państwo sołectwo 

Jaszkowo fundusz sołecki wyliczony ma na przyszły rok w wysokości 13.580,30 zł., uchwała 

mieszkańców będących na zebraniu zdecydowała o tym, żeby te pieniądze przeznaczyć na jedną                    

z dróg gruntowych, które znajduje się w tym sołectwie, a więc tą całą kwotę, rzeczywiście ta kwota na 

niedużo wystarczy, żeby zwiększyć te środki finansowe to, ja też byłbym za tym żeby zrobić cały 

odcinek, a nie kawałeczek i może przez trzy czy cztery fundusze sołeckie uda się ten odcinek, tej drogi 
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wyznaczonej, bo to jest jedna z dwóch prowadzących, jedna która wyznaczona została do dwóch 

gospodarstw, drugi odcinek też są dwa czy trzy gospodarstwa, potrzebna by nam była dużo wyższa 

kwota, powiem tak, na razie przedstawiłem Państwu projekt budżetu, środków finansowych tyle mamy 

ile mamy, chciałbym też dołożyć dużo więcej do tego budżetu, chciałbym Państwu też uzmysłowić, 

jak to jest z tym naszym budżetem, bo o tym nie mówiłem, według dochodów, których przewidujemy, 

które nie zawsze są realizowane, chociażby udziały w podatku dochodowym od osób fizycznych czy 

inne dochody, które nie zawsze spłyną w trakcie roku a wydatkami, które żeśmy zapisali mamy 

różnicę w wysokości 2 milionów 689 tysięcy, tak na okrągło, do tego musimy odliczyć pożyczki, które 

spłacamy cały czas za kanalizację Zwoli, Jezior Małych, Doliwca i Jezior Wielkich, to 451 tys. zł., jak 

odejmiemy te dwie kwoty to, Szanowni Państwo, budżet Gminy Zaniemyśl stać na inwestycje                       

w wysokości 2 milionów 237 tys. złotych, oczywiście to jest projekt, realizacja dochodów i wydatków 

jest w trakcie roku budżetowego, na taka wartość inwestycji 2 milionów 237 tys. zł., proponuje                       

w projekcie budżetu na wydatki inwestycyjne kwotę 5 milionów 186 tys. zł., a więc ponad dwukrotnie 

wyższy od tego na co nas stać, to co zbieramy do budżetu z Państwa podatków, od nieruchomości 

rolne, wpłaty różne i dużej ilości dotacje z budżetu państwa, bo nasz budżet, Szanowni Państwo, jakby 

odliczyć Program 500+ i świadczenia rodzinne to jest około 19 mln. zł., oświata, którą mamy, 

rzeczywistość taka jest, że 500+ szczególnie to jest gdzieś około, przewidujemy, że w przyszły roku 

wydamy 6 mln. zł., dzisiaj nie mogę Pani radnej czy państwu powiedzieć, że tak dołożymy, zrobimy, 

chcę Państwu powiedzieć, że tak, sołectwo Kępa też wnioskuje żeby utwardzić drogę gruntową, 

mógłbym wymieniać, sołectwo Winna też zdecydowało, że środki funduszu sołeckiego przeznaczyć na 

utwardzenie, jednego odcinka drogi, sołectwo Bożydar też, ale te środki, które są do dyspozycji nie 

wystarczą na utwardzenie tego odcinka, i pewnie mieszkańcy też by powiedzieli żeby to zrobić od 

razu, jeżeli będzie możliwość to dołożymy i zrobimy więcej dzisiaj Państwu tego nie mogę obiecać                 

i powiedzieć, bo mam świadomość, że ten budżet, który zaczniemy w przyszłym roku realizować 

musimy te wszystkie zobowiązania zapłacić mając oczywiście na uwadze ten deficyt, oczywiście, 

szanowni Państwo tak jak co roku uda się prawdo podobnie pozyskać środki z różnych źródeł i wtedy 

będziemy ewentualnie rozważać, zastanawiać się gdzie to włożyć, co dodatkowo zrobić, a jeszcze 

potrzeby, które są, które czekają, bo naprawdę, proszę mi wierzyć, że nie bo ja nie chcę, tylko nas na 

tyle stać, Szanowni Państwo, trzeci budżet mamy na minusie, ten rok też, ale stojąc tu przed 

Państwem, miesiąc przed zakończeniem roku mamy 3 mln deficytu, wszystko zapłacimy zrealizujemy 

i nie zaciągniemy kredytu, jak to udało się wykonać, pewne rzeczy wybaczcie Państwo, myślę, że 

następcy niech się głowią też w jaki sposób to zrobić żeby wszystko się zamknęło przy takim 

deficycie, jak już jestem przy głosie, nie wiem czy to Pani radnej wystarczy, pewnie nie, bo chciałaby 

żebym powiedział mieszkańcom Jaszkowa, Pani sołtys, że dołożymy będziemy analizować, Szanowni 

Państwo, zastanawiam się, mamy 50 tys. zł. w projekcie przewidziane na profilowanie, które, też to 

powtarzam, sprawdza się na pewien okres czasu, ale to musi być decyzja wszystkich mieszkańców                  

i wszystkich sołectw, że przeznaczymy te pieniądze na zwiększenie odcinków utwardzanych już 

gruzobetonem, który będzie dłużej służył niż profilowanie, ale pewnie też będzie niezadowolenie, bo 

jak wybieraliśmy odcinki, które nie wyglądały wioną źle i nie profilowaliśmy też mieszkańcy, sołtysi 

dzwonili dlaczego ten odcinek nie jest profilowany, tak więc złotego środka, Szanowni Państwo, nie 

ma, wszystko można zrobić tylko potrzebne są środki na to finansowe, skoro jestem przy głosie, Pani 

Przewodnicząca, jeżeli mogę, to już właściwie wolne głosy, bo zapomniałem w informacjach 

przekazać   
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Ad.9. Wolne głosy i wnioski  

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Wójtowi, chciałem Państwa poinformować, ponieważ 

jak Państwo wiecie, jest to dość głośne, planowana przez rząd reforma systemu oświaty, w całej 

Polsce, oczywiście mamy świadomość, że projekt ustawy jest w sejmie, nie jest on jeszcze uchwalony, 

Prezydent nie podpisał ale myślę, że trzeba się zacząć zastanawiać jak to będzie w naszej Gminie, jak 

ta ustawa zostanie przyjęta przez sejm, uchwalona i podpisana przez Prezydenta dlatego też na                      

5 grudnia , na godzinę 10:45 zaplanowaliśmy spotkanie z Dyrektorami wszystkich Szkół łącznie ze 

Szkołą w Pigłowicach na temat zmiany czy reformy oświaty, na które zapraszamy Komisje Kultury               

i Oświaty, na pierwszą taka dyskusję, co, w jakim kierunku, jakie działania powinniśmy podjąć                     

w zakresie tej reformy czy reorganizacji ewentualnej oświaty na terenie Gminy, dotyczy to obwodów 

szkolnych, może to być też dyskusja na temat okresu przejściowego Gimnazjum, będą jeszcze klasy 

gimnazjalne a decyzje dalsze można odłożyć na później, ale oczywiście całą perspektywę musimy 

omówić, dlatego proponuję takie spotkanie dyrektorkami, które wypowiedzą się na temat swoich 

obiektów, jak to widzą i Państwa, którzy uczestniczycie w pracach Komisji Oświaty, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Marcie Tomys, Szanowni Państwo w imieniu 

Pani Dyrektor, pani Dyrektor Gimnazjum prosiła mnie o odczytanie sprostowania w jej imieniu, tak 

więc pozwolę sobie to sprostowanie przeczytać, sprostowanie z realizacji zadań oświatowych za rok 

2015/2016 w Gimnazjum w Zaniemyślu z/s w Łęknie,  w punkcie 11 – doposażenie Szkoły w trakcie 

roku szkolnego sprawozdania z realizacji zadań oświatowych za rok 2015/2016, w informacji 

dotyczącej kosztów poniesionych na monitoring Szkoły podana została omyłkowo błędna kwota, 

zawierała ona jedynie koszty poniesione przez organ prowadzący bez uwzględnienia dofinansowania 

ze strony Rady Rodziców, prawidłowa kwota wynosi ze strony dofinansowania organu prowadzącego 

3.522,04 zł., oraz 1.000,00 od Rady Rodziców przy Gimnazjum w Zaniemyślu z/s w Łęknie, pragnę 

przeprosić za pomyłkę wynikającą z mojej błędnej interpretacji zapisu punktu – doposażenie Szkoły            

w trakcie roku szkolnego, Szanowni Państwo, jeszcze ze swojej strony dodam, że ta rozbieżność, ta 

pomyłka została zauważona po ostatniej sesji przez Panią Radną Barbarę Sowinską, dziękuję bardzo 

 

Ad. 10. Zamknięcie sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy w  związku z wyczerpaniem przewidzianego na dzisiejszy, porządku 

obrad, zamykam XXVII sesję Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję za przybycie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Alina Frąckowiak 

 

 

 

 

sporządziła : B. Madajczak  


